
         

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
     ΝΟΜΟΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ
     ΔΗΜΟΣ ΖΙΤΣΑΣ
      Έδρα: Ελεούσα
     Αρ.Αποφ.: 166/2013

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
  Από  το  Πρακτικό  Αρ.  7/13-06-2013 
συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου του 
Δήμου Ζίτσας. 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ
  Έκδοση  ψηφίσματος  σχετικά  με  τις 
πρόσφατες εξελίξεις στην ΕΡΤ.

  Στην Δημοτική Κοινότητα Ελεούσας και στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου  που  βρίσκεται  στο  παλαιό  Δημοτικό  Κατάστημα  επί  της  οδού 
Λασκαρίνας  3α , σήμερα  στις  13  του  μήνα  Ιουνίου  του  έτους  2013,  ημέρα  της 
εβδομάδας  Πέμπτη  και  ώρα  19.30  συνήλθε  σε  τακτική  δημόσια  συνεδρίαση  το 
Δημοτικό  Συμβούλιο  του  Δήμου Ζίτσας,  ύστερα από την  αριθμ.  9565/07-06-2013 
έγγραφη  πρόσκληση  του  Προέδρου  του  Δ.Σ.,  η  οποία  δημοσιεύτηκε  στον  ειδικό 
χώρο ανακοινώσεων του Δημαρχείου και στην ιστοσελίδα του Δήμου και επιδόθηκε 
με  αποδεικτικό  ή  γνωστοποιήθηκε  στον  κ.  Δήμαρχο,  στους  κ.κ.  Δημοτικούς 
Συμβούλους,  στον  Πρόεδρο  της  Δημοτικής  Κοινότητας  Ελεούσας  και  στους 
Προέδρους ή εκπροσώπους των Τοπικών Κοινοτήτων σύμφωνα με το άρθρο 67 του 
Ν. 3852/2010, για συζήτηση και λήψη σχετικής αποφάσεως.
  Η  πρόσκληση επίσης  κοινοποιήθηκε  ή  γνωστοποιήθηκε  στους  Προέδρους των 
Τοπικών  Συμβουλίων  Νέων  των  Δημοτικών  Ενοτήτων  Πασσαρώνος,  Εκάλης  και 
Μολοσσών. 
   Στην συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου σε σύνολο είκοσι επτά (27) Δημοτικών 
Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες  κατά την έναρξη της συνεδρίασης οι  είκοσι  τρεις 
(23), δηλαδή: 

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ. 
1. Παππάς Παναγιώτης
2. Σιώζιος Κωνσταντίνος 
3.  Χανδόλιας Απόστολος
4.  Μάντζιος Σπυρίδωνας
5.  Μαρκούλας Αθανάσιος
6. Κολιούσης Ευάγγελος
7. Γαρδίκος Βασίλειος

      8.  Πάικας Σπυρίδων
      9.  Γκαραλέας Δημήτριος 
    10.  Αλεξούδη-Γκαβρέση Παρασκευή
    11.  Στουγιάννος Νικόλαος
    12.  Παπαγγέλης Σπυρίδων

13. Παπαδημητρίου Γεώργιος
14. Βλέτσας Αθανάσιος
15. Μπούτσικος Νικόλαος
16. Δήμος Δημήτριος
17. Κολιός Παναγιώτης
18. Σταλίκας Γεώργιος
 19. Κούργιας Φώτιος
 20. Καραμπίνας Κων/νος
 21. Παππάς Μάνθος
 22. Τζίμας Δημήτριος

       23. Αγόρος Κων/νος     

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ.
                                                  1. Μπαλτά Σταυρούλα
                                                  2. Γιαννόπουλος Κων/νος
                                                  3. Ράρρας Φώτιος
                                                  4. Βούζας Χρυσόστομος

οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα.
  Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ.  Γιαννόπουλος Κων/νος  προσήλθε στην συνεδρίαση 
κατά το στάδιο της ενημέρωσης και πριν από την συζήτηση των θεμάτων, ενώ η 
Δημοτική Σύμβουλος κα Μπαλτά Σταυρούλα προσήλθε κατά την συζήτηση του 2ου 

εκτός ημερήσιας διάταξης θέματος . 
 Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Αγόρος Κων/νος αποχώρησε από την συνεδρίαση κατά 
την συζήτηση του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης, ενώ ο Δημοτικός Σύμβουλος 
κ. Παππάς Μάνθος αποχώρησε από την συνεδρίαση κατά την συζήτηση του 11ου 

θέματος της ημερήσιας διάταξης.
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Στη συνεδρίαση παρέστησαν:
• Ο Δήμαρχος κ. Ρογκότης Δημήτριος.
• Πρόεδροι και Εκπρόσωποι Τοπικών Κοινοτήτων. 
• Η  Πρόεδρος  των  Τοπικών  Συμβουλίων  Νέων  των  πρώην  Δήμων 

Πασσαρώνος και Εκάλης.
• Ο  υπηρεσιακός  Γραμματέας  κ.  Δρόσος  Ιωάννης  για  την  τήρηση  των 

πρακτικών του Δημοτικού Συμβουλίου.
  Μετά  από  την  διαπίστωση  της  απαρτίας  ο  Πρόεδρος  κήρυξε  την  έναρξη  της 
συνεδρίασης και ζήτησε από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να εγκρίνουν την 
εκτός  ημερήσιας  διάταξης  συζήτηση,  με  την  διαδικασία  του  κατεπείγοντος,  των 
παρακάτω θεμάτων, κάτι το οποίο και έγινε αφού τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου 
το έκαναν δεκτό ομόφωνα: 
  1.-Τροποποίηση της υπ’  αριθ.  502/2012 Απόφασης του Δημοτικού  Συμβουλίου 
σχετικά με την συγκρότηση Επιτροπών Ε.Κ.Π.Ο.Τ.Α.
  2.-Συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά με την εκτέλεση του έργου: «Βελτίωση 
υποδομών στην Τ.Κ. Παλιουρής»Δ.Ε. Ευρυμενών.
  3.-Σύναψη σύμβασης του Δήμου Ζίτσας με το υπεραστικό ΚΤΕΛ Ιωαννίνων για 
επιδότηση δρομολογίου από Ιωάννινα προς Τ.Κ. Βουτσαρά και Τ.Κ. Ζαλλόγου και 
αντίστροφα.
  4.-Έκδοση ψηφίσματος σχετικά με τις πρόσφατες εξελίξεις στην ΕΡΤ.
  5.-Άσκηση  προσφυγής  κατά  της  υπ’  αριθ.  18127/838/5-6-2013  Απόφασης  του 
Γ.Γ.ΑΠ. Δ. Ηπείρου Δυτικής Μακεδονίας.
  6.-Επαναδημοπράτηση καφενείου Τ.Κ. Ζαλόγγου.

Επί του 4  ου   εκτός ημερήσιας διάταξης θέματος:      
  Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, αναφερόμενος στο παραπάνω θέμα της 
ημερήσιας διάταξης είπε: 
 «Έχω μια πρόταση, έγγραφη, από τη ΄΄Συμμαχία Πολιτών΄΄ όπως επίσης και μία 
άλλη πρόταση την οποία μου ενεχείρισε ο κύριος Πάικας και την υποστηρίζουν κι ο 
κύριος  Γαρδίκος  και  ο  κύριος  Χανδόλιας.  Παρακαλώ  να  εισηγηθείτε  το  θέμα 
αμφότεροι. Κύριε Καραμπίνα  έχετε το λόγο και στη συνέχεια ο κύριος Πάικας». 
  Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στους Δημοτικούς Συμβούλους καθώς 
και στον κ. Δήμαρχο, που ζήτησαν και πήραν το λόγο, οι οποίοι είπαν:
   -  Δ.Σ.  κ.  Καραμπίνας  Κων/νος  :  «Κύριε  πρόεδρε,  κυρίες  και  κύριοι 
συνάδελφοι, όλοι είμαστε μάρτυρες τις δύο τελευταίες μέρες των εξελίξεων στην 
ΕΡΤ. Τώρα θα μου πείτε, ΄΄σαν Δ.Σ. εμείς έχουμε το δικαίωμα να ασχολούμαστε  
με την ΕΡΤ;΄΄ Βεβαίως, μας αφορά όλους η εθνική ραδιοτηλεόραση, η δημόσια 
ραδιοτηλεόραση,  γιατί  είναι  αυτή  που  πρέπει  να  παρέχει  αντικειμενική 
ενημέρωση και ποιοτικά τηλεοπτικά και  ραδιοφωνικά προγράμματα σε όλο τον 
ελληνισμό. Στον ελληνισμό της Ελλάδος και στον απανταχού της γης ελληνισμό 
με  τα  κανάλια  τα  δορυφορικά  τα  οποία  διαθέτει.  Για  εμάς  είναι  πλήγμα  στη 
δημοκρατία αυτό που έγινε,  γιατί  φιμώνεται  ένας ραδιοτηλεοπτικός σταθμός σε 
περίοδο  δημοκρατίας.  Ένας  πολιτικός  αρχηγός  είπε  σήμερα  ότι  οι  σταθμοί 
φιμώνονται μόνο όταν καταληφθεί ένα κράτος ή όταν γίνει δικτατορία. Συμφωνώ 
απόλυτα  μαζί  του.  Είναι  πλήγμα  στον  δημοκρατικό  διάλογο  γιατί  οι  ιδιώτες 
έμποροι  της πληροφόρησης και  εργολάβοι  δεν είναι  δυνατόν να εξασφαλίσουν 
έναν ελεύθερο δημοκρατικό διάλογο. Δεν θα αναθέσουμε την πληροφόρηση του 
ελληνικού λαού σε εμπόρους. Είναι  πλήγμα στο θεσμό που ενώνει  όλους τους 
Έλληνες. Γιατί η ΕΡΤ είναι θεσμός και ενώνει όλο τον ελληνισμό. Είναι πλήγμα 
στον πολιτισμό. Η ΕΡΤ παράγει  πολιτισμό, δεν παρουσιάζει  πότε βραζιλιάνικα 
και  πότε  τούρκικα έργα.  Παρεμβαίνει  στο καθημερινό  γίγνεσθαι  της χώρας και  
προβάλλει  τον  πολιτισμό  της  χώρας.  Προβάλλει  τη  μουσική,  προβάλλει  τις 
τέχνες, προβάλλει τα γράμματα, προβάλλει τα επιτεύγματα των ανθρώπων που 
ζουν στη χώρα μας και  είναι  κρίμα που μια τέτοια φωνή σίγησε. Είναι  πλήγμα 
στην προβολή της χώρας. Είναι πλήγμα ακόμη και στον τουρισμό. Σήμερα όσοι 
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παρακουλουθήσατε θα είδατε τη μεγάλης κυκλοφορίας γαλλική εφημερίδα ΄΄la 
rebilassion΄΄ να κυκλοφορεί με ένα μαύρο, όλο το πρώτο φύλλο της εφημερίδας 
ήταν μαύρο όπως μαύρη ήταν και η οθόνη το βράδυ της 11 ης Ιουνίου στην ΕΡΤ. 
Αυτό το πρωτοσέλιδο το είδαν εκατομμύρια μάτια, τι λέτε πολλοί απ’ αυτούς δεν 
θα επηρεάστηκαν πολλοί για το που θα κάνουν τις διακοπές τους το καλοκαίρι;  
Φτάσαμε  στο  σημείο  να  είναι  η  Ελλάδα  σήμερα  με  αυτή  την  ενέργεια  ο 
αποδιαπομπαίος τράγος. Κάποτε μας έβγαλαν από το συμβούλιο της Ευρώπης 
στο Στρασβούργο το ’68 αν θυμάστε, όποιοι θυμάστε. Σήμερα κινδυνεύουν μνα 
μας  βγάλουν  από  την  ένωση  των  δημόσιων  τηλεοράσεων  της  Ευρώπης  την 
MBU.  Δεν  ξέρω γιατί  έγινε  αυτό.  O κύριος  Φαμπιούς  σήμερα  επετέθηκε  στην 
ελληνική  κυβέρνηση.  Φαμπιούς  ίσον  υπουργός  εξωτερικών  της  Γαλλίας.  Αυτά 
που  είπε  τα  άκουσαν  όλος  ο  κόσμος.  Τώρα  αυτό  έγινε  γιατί;  Ήθελε  να 
αποκαταστήσει ο κύριος Σαμαράς το κύρος της κυβέρνησης μετά το στραπάτσο 
με την  Gas-strom ή  προετοιμάζει  μια  ηρωική έξοδο;  Δεν  ξέρουμε.  Όμως είναι  
αδιανόητο  σε  μια  εποχή  που  η  Ελλάδα  περνάει  τέτοια  κρίση,  να  σβήνουν  τα 
φώτα από τα τηλεοπτικά κανάλια.  Και  μάλιστα  μ’  έναν τρόπο που μας  φέρνει  
διάφορους συνειρμούς, παλιές εποχές. Είναι αδιανόητο χιλιάδες εργαζόμενοι να 
γίνονται  βορά  στο  βωμό  σκοπιμοτήτων  και  να  θυσιάζονται  εξαιτίας  φαύλων 
πολιτικών  και  πρακτικών  δεκαετιών.  Αυτοί  που  σήμερα  κατηγορούν  την  ΕΡΤ 
είναι οι ηθικοί αυτουργοί της κατάστασης. Θα πρέπει όταν βγαίνουν στα κανάλια 
και  κατηγορούν  εργαζόμενους  και  την  ΕΡΤ  σαν  άνδρο  της  διαφθοράς  να 
βλέπουν τον εαυτό τους στον καθρέπτη. Αυτοί την έφτιαξαν αυτή την ΕΡΤ, δεν τη 
φτιάξανε  οι  εργαζόμενοι.  Μέχρι  προχθές  ο  κύριος  Σίμος  Κεδίκογλου  τι  έκανε;  
Έστελνε έγγραφο στην ΕΡΤ κι έλεγε προσλάβετε αυτούς τους 25 εκλεκτούς μου 
οι  οποίοι  θα  πληρώνονται  με  το  μισθό  που  παίρνουνε  180  εργαζόμενοι  στην 
ΕΡΤ, στη ραδιοφωνία και τηλεόραση, που πληρώνονται με τον ΑΣΕΠ…  
  Τις τελευταίες μέρες ζούμε ένα όργιο δυσφήμησης των εργαζομένων στην ΕΡΤ. 
Τι  φταίνε  οι  άνθρωποι;  Αυτοί  που  τους  προσέλαβαν  πρέπει  να  τους 
αποκαταστήσουν. Είναι οι ίδιοι εργαζόμενοι που το 2004 έπαιρναν τα εύσημα κι 
από  την  Ελλάδα  και  από  όλους  εκτός  Ελλάδος  για  την  άρτια  μετάδοση  των 
Ολυμπιακών Αγώνων.  Τότε  έκαναν  οι  εργαζόμενοι  στην  ΕΤ1  θαύμα.  Για  τους 
παραπάνω  λόγους  λοιπόν  παρακαλούμε  να  πάρουμε  μια  απόφαση  ώστε  να 
ζητήσουμε από την κυβέρνηση να ανοίξει άμεσα την εθνική ραδιο – τηλεόραση 
και  να  γίνει  προσπάθεια,  πραγματική  προσπάθεια  για  το  βάθημα  της 
αντικειμενικής ενημέρωσης πέρα από κομματικές και κυβερνητικές παρεμβάσεις,  
ώστε η ΕΡΤ να παράγει πολιτισμό, να υπερασπίζεται τον ελληνικό πολιτισμό, και 
να προβάλλει τη χώρα διεθνώς. Σας ευχαριστώ».
  - Δ.Σ. κ. Πάικας Σπυρίδωνας:   
 «Κατ’  αρχήν να τονίσω ότι δεν γνώριζα για την πρωτοβουλία της ΄΄Συμμαχίας  
Πολιτών΄΄ και ότι σε ότι αφορά το εν λόγω ψήφισμα δεν υπάρχει καμία  διάθεση 
αντιπαράθεσης, γιατί κι απ’ όσα άκουσα κι από τον κύριο Καραμπίνα το πλαίσιο  
και η πολιτική προσέγγιση είναι κοινά και θα μπορούσανε οι δύο απόψεις και να 
συγκεραστούν και  να βγει  κάτι  κοινό από το Δ.Σ. γιατί  αυτό θα έχει  και ουσία. 
Εγώ αυτό  που  θα ήθελα  να  σχολιάσω πριν  αναφερθώ στο  ψήφισμα είναι  ότι  
σήμερα  παίρνουν  την  εν  λόγω  απόφαση  χωρίς  να  καταλογιστούν  ούτε  κατ’ 
ελάχιστον οι άνθρωποι αυτοί που έφτασαν την ΕΡΤ μέχρι εδώ. Και σίγουρα την 
ΕΡΤ εδώ δεν την έφτασαν οι εργαζόμενοι,  την έφτασαν αυτοί που με πολιτικές 
αποφάσεις  σε  όλη  αυτή  τη  διάρκεια  της  ραδιο-  τηλεόρασης  εξυπηρετούσαν 
πολιτικές  προσωπικές  τους  σκοπιμότητες.  Σίγουρα  δεν  ήταν  εργαζόμενοι  της 
ΕΡΤ αυτοί που επέλεγαν για το ποια προγράμματα θα χρηματοδοτηθούν, ποιοι  
σύμβουλοι θα προσληφθούν, ποιες μεταδόσεις θα κοστίζουν το άλφα, το βήτα ή 
το γάμα ποσό. Όλα αυτά ήταν ευθύνες των διαχρονικών διοικήσεων, οι  οποίοι  
σήμερα έρχονται να πάρουν αυτή την απόφαση, χωρίς να λογαριάζουνε ούτε τον 
ελληνικό λαό ούτε τους εργαζόμενους, αυτούς που είχαν ανάγκη που ήθελαν να 
τους  καλύπτουν  τόσα  χρόνια,  που  μέσω  της  ΕΡΤ  είχαν  κάνει  ένα  κομματικό 
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παραμάγαζο.  Πάντως  επειδή  και  προσωπικά  είμαι  και  άνθρωπος  του 
αθλητισμού νομίζω ότι και η συμβολή της ΕΡΤ σε όλο αυτό το οποίο τα ιδιωτικά 
κανάλια,  οι  συνδρομητικές  πλατφόρμες  διαχρονικά  πλήρωναν  αδρά.  Όπου 
υπήρχε  άθλημα,  γιατί  αθλητισμός  δεν  είναι  μόνο  επαγγελματικός  αθλητισμός 
όπως  τον  βιώνουμε  εμείς,  αναφέρω  ένα  χαρακτηριστικό  παράδειγμα,  όπου 
υπήρχε άθλημα το οποίο δεν τύχαινε προβολής η ΕΡΤ ήταν πάντα εκεί  για να  
μεταδίδει αυτή την εικόνα παντού και να δείχνει πραγματικά τι είναι ελληνισμός. 
Θα  διαβάσω  το  ψήφισμα  για  να  μην  σας  κουράζω  περισσότερο.  ΄΄Κύριε 
πρόεδρε,  οι  τελευταίες  εξελίξεις στη δημόσια ραδιο – τηλεόραση έχουν αφήσει  
κυριολεκτικά  άναυδους  όχι  μόνο  τους  πολίτες  της  χώρας  μας  αλλά  και  τη 
συντριπτική  πλειοψηφία  των  Ευρωπαίων  πολιτών.  Θεσμικοί  παράγοντες  της 
Ε.Ε.  καταφέρονται  εναντίον  της  ελληνικής  κυβέρνησης  με  βαρύτατους  και 
απαξιωτικούς  χαρακτηρισμούς  για  τη  συγκεκριμένη  απόφαση.  Απόφαση  που 
πάρθηκε πέρα και έξω από κάθε λογική, χωρίς καμία απολύτως προειδοποίηση.  
Και  το  πλέον  ειδεχθές  πέρα  κι  έξω  από  τον  στοιχειώδη  σεβασμό  στις 
συνταγματικές  επιταγές,  με  πλήρη  απαξίωση  του  ελληνικού  κοινοβουλίου.  Η 
απόφαση  αυτή  με  τον  τρόπο  που  μεθοδεύτηκε  και  ανακοινώθηκε,  αποτελεί 
δυστυχώς ένα άκρως επικίνδυνο πισωγύρισμα σε ότι αφορά τη δημοκρατία στη 
χώρα  μας.  Διότι  ούτε  το  έκτακτο  της  ανάγκης  υπήρξε  ούτε  λόγοι  εθνικού 
συμφέροντος  για  την  έκδοση  της  συγκεκριμένης  πράξης  νομοθετικού 
περιεχομένου. Η απόφαση αυτή της δεξιάς κυβέρνησης, που επικροτήθηκε μόνο 
από τη ΄΄Χρυσή Αυγή΄΄, έρχεται  να  προστεθεί σε μια σειρά αποφάσεων με τις 
οποίες  η  ελληνική  κοινωνία  συνειδητά  μέρα  με  τη  μέρα  χωρίζεται  στα  δύο: 
Ιδιωτικός και δημόσιος τομέας. Εργαζόμενοι και  άνεργοι. Συνταξιούχοι και νέοι  
εργαζόμενοι.  Έλληνες  και  αλλοδαποί.  Χριστιανοί  και  αλλόθρησκοι.  Το 
αποτέλεσμα παρόμοιων πολιτικών το βιώσαμε με τον πλέον επώδυνο τρόπο στο 
πετσί  μας  ως  έλληνες.  Η  χώρα  μας  οδηγήθηκε  σε  εμφύλιο  και  μετέπειτα  σε  
δικτατορία.  Το  παραμύθι  αυτό  δεν  πρέπει  να  επιτρέψουμε  να  συνεχιστεί  
περαιτέρω.  Το  ΄΄ως  εδώ΄΄  αποτελεί  επιτακτική  ανάγκη  να  γίνει  πράξη,  και  να  
ακουστεί  όλο  και  ποιο  έντονα.  Προτείνεται  λοιπόν  πολιτική  καταγγελία  του 
πρωθυπουργού  και  της  κυβέρνησης  για  αντιδημοκρατικές  μεθοδεύσεις. 
Συστράτευση με τους πολίτες εκείνους που διεκδικούν σήμερα κατοχύρωση και 
ενίσχυση  της  δημοκρατίας  στη  χώρα.  Άμεση  επαναλειτουργία  της  δημόσιας 
τηλεόρασης,  με  ανάκληση  της  εκδοθείσας  πράξης  νομοθετικού  περιεχομένου, 
με σκοπό τη δημόσια διαβούλευση και  τη συζήτηση σε επίπεδο βουλής για το 
μέλλον της ΕΡΤ΄΄». 
  - Δ.Σ. κ. Βλέτσας Αθανάσιος:   
  «Τελικά απ’ ότι  άκουσα προοδευτικός είναι  εκείνος που δεν θέλει  να αλλάξει  
τίποτε  απ’  όσα  ολοφάνερα  βουλιάζουν  τον  τόπο.  Και  μάλιστα  ακραιφνής 
δημοκράτης  εμφανίζονταν  και  εμφανίζεται  εκείνος  που  θέλει  να  λεηλατεί  το 
δημόσιο πλούτο χωρίς  να  ελέγχεται  και  χωρίς  να  λογοδοτεί.  Δηλαδή εκεί  που 
συντεχνίες  κομματικών  στρατών  όλων  των  κομμάτων  και  πάσης  φύσεως 
ημέτεροι μονοπωλούσαν τόσα χρόνια τις ΔΕΚΟ, τις δημόσιες υπηρεσίες κι όλα 
τα δημόσια αγαθά.  Κι  είχαν το δικαίωμα να  κατεβάζουν τους διακόπτες  όποτε 
γούσταραν, για να εκβιάζουν για τα κλαδικά τους αιτήματα. Και θέλουν να έχουν 
το  απόλυτο  και  απεριόριστο  δικαίωμα  να  ελέγχουν  τη  δημόσια  ενημέρωση. 
Δηλαδή  να  πληρώνονται  από  εμάς,  από  τον  έλληνα  φορολογούμενο  και  να 
προσφέρουν ελάχιστα σε συνθήκες σκότους. Δεν θέλω να κουράσω αλλά τόσα 
χρόνια όλοι  μας λέγανε και  αναρωτιόμασταν,  ΄΄κανένας  μα κανένας  απ’ όσους 
πέρασαν δεν έχει τη βούληση και τη δύναμη να αλλάξει αυτή την κατάσταση, να 
τα βάλει μ’ αυτές τις συντεχνίες; Κανείς δεν αντέχει να τα πει χύμα τα πράγματα 
και  πρέπει  να  κρυβόμαστε  πίσω από το  τσιγάρο  μας,  από το  δάχτυλό  μας;΄΄ 
Τελικά νομίζω ότι σ’ αυτή την κοινωνία θα πρέπει να έχουμε πολιτική βούληση. 
Και  πραγματικά  στη  θέση  αυτής  της  ΕΡΤ  που  έκλεισε,  δημιουργείται  -  και  
περιμένουμε  -  μια  νέα,  δημόσια  πάντα  ραδιο-τηλεόραση,  όμως  σύγχρονη  και 
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ταυτισμένη με τα ποιο σύγχρονα διεθνή πρότυπα. Και με λιγότερο προσωπικό 
αλλά άξια  επιλεγμένο  απ’  το  ΑΣΕΠ.  Φωνάζουν.  Κατανοούμε  κάθε  εργαζόμενο 
που  χάνει  τη  δουλειά  του,  αλλά  φωνάζουνε  για  κάποια  προνόμια.  Κάποια 
προνόμια που δεν τα έχουνε άλλοι από εσάς όλους κι από εμάς όλους. Και δεν 
φωνάζουν για τα δικαιώματα του λαού. Και βέβαια όταν έκλεισαν χιλιάδες άλλες  
ιδιωτικές  επιχειρήσεις  και  βρέθηκαν  εκατοντάδες  χιλιάδες  άνεργοι  στο  δρόμο, 
350.000 άνεργοι το χρόνο, 1.000 άτομα την ημέρα περίπου διαβάζουμε είναι οι 
άνεργοι από τον ιδιωτικό τομέα. Χιλιάδες άνεργοι λοιπόν τα τελευταία χρόνια και  
τέτοιου είδους αντίδραση που να μπορούν να βγαίνουν μάλιστα δημόσια και να 
μιλάνε,  δεν  είχε  κανένας  άλλος  εργαζόμενος  το  δικαίωμα  παρά  μόνο  οι 
εργαζόμενοι της ΕΡΤ. Τέτοιου είδους αντίδραση δεν είδα, μ’ αυτά που γίνονται  
τώρα.  Και  μάλιστα  για  παράδειγμα  κλείσανε  ιδιωτικά  κανάλια,  κλείσανε 
εφημερίδες, καμία αντίδραση. Και μάλιστα υπήρξανε και μαζικές απολύσεις από 
ιδιωτικά κανάλια, είδατε καμία αντίδραση όσων τώρα φωνάζουν και όλων αυτών 
που προτείνουν τέτοιου είδους ψηφίσματα; Όχι βέβαια, εκείνα τα σκουπίδια τα 
βάζουμε κάτω από το χαλί,. Να το δεχτώ. Και τώρα που ένα πραγματικό μέρος 
προνομίων  και  διαφάνειας  κλείνει  για  να  γίνει  κάτι  καινούργιο,  ξεσηκώθηκαν 
κάποιοι. Ποιοι; Αυτοί που δεν δέχονται να θυσιάσουν τα προνόμιά τους, για να  
μπορέσουμε όλοι μας να σταθούμε – κι εμείς κι ο τόπος – στα πόδια μας. Δεν 
έχουμε  τίποτε  με  τους  εργαζόμενους  της  ΕΡΤ,  κανένας  μας.  Ο  καθένας  θα 
αποζημιωθεί και θα πάρει το καλύτερο. Και βέβαια να υπενθυμίσω ότι αυτοί που 
φωνάζουν, οι εργαζόμενοι, δεν υπήρξε  περίπτωση κατά το πρόσφατο παρελθόν 
που να έρθει στην Ελλάδα ξένος ηγέτης ή να πάει η ελληνική κυβέρνηση έξω και 
να μην θυμήθηκαν, συμπτωματικά τότε να κάνουν απεργία. Συμπτωματικά. Μόνο 
η  ΕΡΤ.  Να  το  σημειώσουμε  λιγάκι  κι  αυτό  για  να  ξέρουμε  τι  γίνεται  και  να 
ειδοποιήσουμε κάθε ξένο πρωθυπουργό όταν έρχεται εδώ να έχει το νου του μη 
σκοντάψει σε καμία τυχαία απεργία της ΕΡΤ. Αυτή ήταν η ΕΡΤ. Και νομίζω ότι 
αυτοί  οι  τελευταίοι  σπασμοί  κάποιων προκλητικά προνομιούχων – προκλητικά 
απέναντί μας – κάπου πρέπει να παραμεριστούν έστω και τώρα. Κλείνοντας την 
τοποθέτησή  μου,  σας  διαβάζω την  πρόταση  ψηφίσματος  της  παράταξής  μου, 
που έχει ως εξής: ΄΄Η διακοπή λειτουργίας της ΕΡΤ είναι μια δυσάρεστη εξέλιξη 
ιδιαίτερα  για  τους  εργαζόμενους  σ’  αυτή.  Πλήττει  παράλληλα  και  την 
περιφερειακή ενημέρωση που παρείχαν οι  περιφερειακοί  τοπικοί  ραδιοφωνικοί 
σταθμοί, όπως το δίκτυο στη Ηπείρου. Και εξίσου δυσάρεστο είναι  το κλείσιμο 
και κάθε άλλου καναλιού ή εφημερίδας αλλά και κάθε επιχείρησης του ιδιωτικού 
ή του δημόσιου τομέα, καθώς και η ανεργία που προκαλείται.  Ο νέος σταθμός 
που  θα  αντικαταστήσει  την  ΕΡΤ  πρέπει  να  διατηρήσει  την  περιφερειακή 
ενημερωτική και ψυχαγωγική δομή της, σ’ ένα νέο, σύγχρονο και υγιές πλαίσιο,  
διασφαλίζοντας  θέσεις  εργασίας  που  είναι  δυσεύρετες  στην  εποχή  μας,  με 
προσωπικό επάξια  επιλεγμένο  με  κριτήρια  ΑΣΕΠ. Όλες  οι   πολιτικές  δυνάμεις  
έχουν υποχρέωση να καταθέσουν άμεσα τις προτάσεις τους, για δημιουργία μιας  
πραγματικά υγιούς δημόσιας ραδιοτηλεόρασης΄΄. Την πρόταση ψηφίσματος την 
καταθέτω και γραπτώς». 
 - Δ.Σ. κ. Τζίμας Δημήτριος: 
  «Τι να πει κανείς τώρα; Θα απαντήσω και σ’ αυτά που είπε ο κύριος Βλέτσας. Για 
εμάς η ΕΡΤ δεν είναι οποιαδήποτε ιδιωτική επιχείρηση, είναι κοινωνικό αγαθό. Ανήκει 
στον ελληνικό λαό και ως τέτοια πρέπει να αντιμετωπίζεται απ’ όλους μας. Μπορεί 
και  ο  καθένας  πρέπει  να  κάνει  παρατηρήσεις  για  να  βελτιωθεί,  να  αναπτυχθεί  η 
ποιότητα  της  ενημέρωσης.  Κι  εμείς  κάνουμε  και  θα  κάνουμε  αρκετές  τέτοιες 
προτάσεις. Όμως αυτά είναι για συζήτηση. Όχι όμως στα πλαίσια της πολιτικής των 
αναδιαρθρώσεων και εξυγιάνσεων αυτής της κυβέρνησης της τρικομματικής ή δεν 
ξέρω  ποιας  άλλης  κυβέρνησης  που  θα  εξυπηρετεί  συμφέροντα  του  ιδιωτικού 
κεφαλαίου. Για να εξηγούμαστε. Όμως αυτό που δεν μπορούμε να συζητήσουμε είναι 
να παραδώσουμε πραγματικά βορά στο ιδιωτικό κεφάλαιο αυτό που λέμε δημόσια 
ενημέρωση, δημόσια ραδιοτηλεόραση και με τους εργαζόμενους στο δρόμο. Γι’ αυτό 
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κι  εμείς  διαφοροποιούμαστε  και  από τις  δύο τοποθετήσεις  και  ψηφίσματα,  πολύ 
περισσότερο από του κυρίου Βλέτσα, δεν το συζητάμε αυτό. Εμείς καταγγέλλουμε 
την  τρικομματική  κυβέρνηση  Ν.Δ,  ΠΑΣΟΚ,  ΔΗΜΑΡ,  που  με  τις  μεθόδους και  τις 
πρακτικές του γνωστού  δόγματος του νόμου και της τάξης που με την απαράδεκτη, 
την επαίσχυντη πραγματικά πράξη νομοθετικού περιεχομένου, αποφάσισε να κλείσει 
τη δημόσια ραδιοτηλεόραση και να πετάξει  στο δρόμο χιλιάδες εργαζόμενους. Και 
προσέξτε, όταν οι ανάγκες των πολυεθν8ικών, των μεγαλο-εργοδοτών επιτάσσουν 
τα  ίδια  τα  αστικά  κόμματα  δεν  διστάζουν  να  αποβάλλουν  τον  όποιο  μανδύα 
κοινοβουλευτικής διαδικασίας και δημοκρατικοφάνειας, και να αποκαλυφθεί αυτό που 
πραγματικά είναι η αστική δημοκρατία. Γιατί πολλοί μιλάνε εδώ για δημοκρατία και 
πλήγμα  της  δημοκρατίας.  Είναι  δικτατορία  των  πολυεθνικών  με  μανδύα 
κοινοβουλευτικό. Και υπέρτατος νόμος γι’  αυτούς είναι  τα ίδια τα συμφέροντα της 
τάξης που υπηρετούν και  εκπροσωπούν.  Του μεγάλου κεφαλαίου  και  τις  αστικής 
τάξης. Εμείς απαιτούμε – κι εδώ θα συμφωνήσουμε μόνο, αν συμφωνούν οι άλλοι σ’ 
αυτό   –  την  άμεση  κατάργηση  της  πράξης  νομοθετικού  περιεχομένου  και  την 
επαναλειτουργία  της  δημόσιας  ραδιοτηλεόρασης  εδώ  και  τώρα.  Σ’  αυτό  θα 
συμφωνήσουμε.  Και  φυσικά είναι  φανερό ότι  για να αποτραπούν οι απολύσεις,  η 
κατάργηση κι άλλων δημόσιων οργανισμών που θα ακολουθήσουν, γενικότερα για 
να αποτραπεί και να αποκρουστεί η βάρβαρη αντιλαϊκή πολιτική της κυβέρνησης, της 
Ε.Ε.  και  του  κεφαλαίου,  εδώ  απαιτείται  μέτωπο  αυτό  που  λέμε  εμείς  ταξικό 
αγωνιστικό όλων των οργανισμών του δημόσιου και ιδιωτικού τομέα και όλων των 
άλλων στρωμάτων, των φτωχών λαϊκών στρωμάτων. Ευχαριστώ». 
 - Δ.Σ. κ. Σταλίκας Γεώργιος: 
«Κύριε δήμαρχε όλοι οι εργαζόμενοι πάντα έχουν δίκιο. Είτε είναι ΔΕΚΟ είτε είναι  
ιδιωτικοί υπάλληλοι. Βλέπουμε τώρα χιλιάδες ιδιωτικοί υπάλληλοι είναι άνεργοι. 
Χιλιάδες  κόσμος  πεινάει,  στο  έλεος  του  θεού.  Τέλος  πάντων  με  τους 
δημοσιογράφους τι έπρεπε να κάνουμε; Θα έπρεπε ακόμη να πληρώνουμε του 
κόσμου  τα  χρήματα;  Να  πληρώνει  ο  κάθε   ταλαίπωρος  την  ΕΡΤ;  Για  ποιο 
πράγμα να πληρώνουμε την ΕΡΤ; Έχει δεν έχει  ανοίξει  την τηλεόραση έπρεπε 
να πληρώνει σε κάθε σπίτι. Σε κάθε μετρητή ρεύματος που έχει πληρώνουμε… 
(συζητήσεις εκτός μικροφώνου).  Τι  πρέπει  να γίνει,  μέχρι  πότε θα πληρώνει  ο 
ταλαίπωρος εργαζόμενος την ΕΡΤ ή την κάθε ΈΡΤ; Κάτι πρέπει να γίνει.  Όταν 
δεν αντέχουμε πια οικονομικά πρέπει να βρεθεί κάποιος τρόπος. Δεν μπορεί να 
παίρνει ο άλλος δέκα χιλιάδες και είκοσι χιλιάδες και πενήντα χιλιάδες μισθό κι ο 
άλλος να μην έχει ούτε μία δραχμή να πάρει ψωμί. Κάτι πρέπει να γίνει, αυτά δεν  
είναι πράγματα».
 - Δ.Σ. κ. Κούργιας Φώτιος: 
  «Να μην πω τα  ίδια που είπε ο Σταλίκας. Είμαστε όλοι υπέρ των εργαζομένων 
αλλά οι μισθοί να πω πρέπει να είναι  μισθοί. Να μην είναι  εκατό και διακόσιες 
χιλιάδες. Και να το αφήσουμε αυτό ότι λυπάται ο ένας και δεν λυπάται ο άλλος. 
Όλοι λυπούμαστε τους εργαζομένους, είναι δεδομένο αυτό. Δεν είμαστε κατά των 
εργαζομένων. Τέρμα αυτό». 
  Δήμαρχος κ. Ρογκότης Δημήτριος: 
 «Αγαπητοί  συνάδελφοι,  ίσως  θα  χρειαζόμασταν  πραγματικά  περισσότερο 
χρόνο, αντί να αναλωθούμε στο πρώτο θέμα για μία ώρα να συζητήσουμε αυτό 
εδώ το θέμα που είναι πολιτικό. Κι ένα Δ.Σ. έχει θέση και υποχρέωση απέναντι  
σ’  αυτά τα μείζονα ζητήματα πολιτικής να παίρνει  θέση.  Απ’  όσο αντιλήφθηκα 
από τις τρεις τοποθετήσεις, γιατί η τοποθέτηση του κυρίου Βλέτσα κινείται αλλού,  
μπορεί να υπάρχει γιατί  δεν μπορούμε να έχουμε τέσσερα ψηφίσματα. Νομίζω 
ότι και η παράταξη του κυρίου Βούζα και η παράταξη του κυρίου Τζίμα αλλά και  
η πλειοψηφία έτσι  όπως κατέθεσε την πρόταση,  μπορούμε να καταλήξουμε σ’ 
ένα κοινό ψήφισμα, έχοντας απ’ ότι κατάλαβα – δυο, τρία πράγματα θα πω – ως 
βασική  προϋπόθεση  δύο  πράγματα:  άμεση  επαναλειτουργία  της  ΕΡΤ.  Ο 
πραξικομματικός τρόπος που έκλεισε. Και δεν είναι όλοι οι εργαζόμενοι της ΕΡΤ 
υψηλόμισθοι.  Από τους 2.600 όλη η έρευνα,  όλα αυτά που διάβασα αυτές  τις 
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μέρες, οι 2.500 οι 2.400 είναι εργαζόμενοι των 1.000,00Ευρώ. Και υπάρχουνε 
και  κάποιοι  οι  οποίοι  αλλάζουνε  χρώματα γίνονται  μπλε,  πράσινοι,  πορτοκαλί, 
κόκκινοι, σαν οι χαμαιλέοντες, ανάλογα με τις κυβερνήσεις, οι οποίοι δίνουνε την  
αφορμή  αυτή  τη  στιγμή  στον  σημερινό  πρωθυπουργό… Να σημειώσω δε  ότι  
αυτός ο πρωθυπουργός και αυτή η κυβέρνηση ένα χρόνο πριν, όταν κατατέθηκε 
σχέδιο  εξορθολογισμού  από  τον  κύριο  Μόσιαλο  της  ΕΡΤ  και  λειτουργίας  και  
πρόταση  πανεπιστημιακών  με  τον  κύριο  Αλεβιζάτο,  ήταν  αυτός  που  είχε  την 
πλειοψηφία και αντέδρασε. Και αναρωτιέμαι  ένα χρόνο μετά η θεωρία του σοκ 
στην  ΕΡΤ,  τι  τον  ενοχλούσε  να  εξορθολογίσει,  να  συζητήσει,  να  λύσει  τα 
προβλήματα,  χωρίς  να  χρειαστεί  ο  δημόσιος  ραδιοτηλεοπτικός  φορέας  της 
χώρας να σιγήσει;  Με μείζονα εθνικά θέματα.  Να φτάνει  η Τουρική τηλεόραση 
στη  Νάξο  γιατί  το  σήμα  των  ιδιωτικών  σταθμών  δεν  καλύπτει.  Να  φτάνει  η 
Αλβανία δεν ξέρω που, στο Ροδοτόπι, οι σταθμοί… Να μην έχουνε οι ξένοι. Γιατί  
λοιπόν η επιλογή του σοκ; Η επιλογή του σοκ αγαπητοί συνάδελφοι είναι για δύο 
λόγους κατά τη δική μου άποψη. Ο πρώτος είναι ένας πολιτικός εκβιασμός που 
ασκείται  από  το  σημερινό  πρωθυπουργό  και  τη  Ν.Δ.  απέναντι  στα  δύο  άλλα 
κόμματα της συγκυβέρνησης και στην κοινωνία. Και ο δεύτερος είναι ο λόγος ο 
καθαρά  Τροϊκανός  να  βρούμε  2.000  εργαζόμενους  να  απολύσουμε  σήμερα, 
μέχρι  τέλος  του  Ιούνη.  Και  2.000 εργαζόμενοι  επιλέχθηκαν  να  είναι  στην  ΕΡΤ 
έχοντας  ως πρόσχημα ότι  πληρώνουν οι  πολίτες,  κι  ακούγοντας  και  όλα αυτά 
που είπε  και  την  κυβερνητική  θεωρία  που ανέπτυξε  και  ο  κύριος  Βλέτσας  για 
τους εκατό παρακείμενους του κυρίου Σαμαρά ή δεν ξέρω και ποιου άλλου είναι 
ή  του Βενιζέλου ή και  της ΔΗΜΑΡ ακόμη – ακόμη,  αγνοώντας  όπως είπα και 
προηγουμένως  ότι  η  μεγάλη  πλειοψηφία  των  εργαζομένων  είναι  εργαζόμενοι 
πολύ  χαμηλόμισθοι.  Και  βεβαίως  το  υποτιθέμενο  χαράτσι  που  πληρώνει  ο 
ελληνικός λαός. Δεν αναρωτήθηκε κανείς γιατί πληρώνει χαράτσι στη ΔΕΗ για τα 
ακίνητα,  το  χαράτσι  στην  ΕΡΤ,  τα  5,00Ευρώ  μας  πείραξε.  Αυτό  είναι  το 
πρόβλημα  που  θα εξοικονομήσουμε  και  θα  λύσουμε  το  πρόβλημα  της  χώρας 
σήμερα.  Κλείνοντας  λοιπόν  θα  πρότεινα  με  βάση  κάποια  απ’  αυτά  που 
ειπώθηκαν ένα μίνιμουμ ψήφισμα των τριών παρατάξεων πιστεύω σ’  αυτή την 
κατεύθυνση  θα  μπορούσε  να  υπάρξει.  Διαφορετικά  ας  κατατεθούν  και  τα 
τέσσερα  στο  Δ.Σ.  χωρίς  προφανώς  να  χρειαστεί  κατά  πλειοψηφία  να 
δημοσιοποιηθεί  κάποιο απ’  αυτά.  Θα μπορούσε λοιπόν,  άκουσα Τάκη κι  αυτά 
που είπες εσύ, νομίζω θα μπορούσε να υπάρξει μια συνάντηση δικιά σου, του 
κυρίου Πάικα, του κυρίου Βούζα ή δεν ξέρω του κυρίου Καραμπίνα, ούτως ώστε 
να ζητηθεί τουλάχιστον η άμεση επαναλειτουργία της ΕΡΤ, έχοντας όλοι υπόψην 
μας ότι κάποιες αλλαγές χρειάζονται. Αύριο δηλαδή, σήμερα η επαναλειτουργία  
της  ΕΡΤ,  κι  ότι  άλλο  χρειάζεται  να  γίνει  ούτως  ώστε  ο  φορέας  αυτός  να 
αποτελέσει  πραγματικά  δημόσια  όχι  κομματική,  εθνική  όχι  κρατική 
ραδιοτηλεόραση».
 Αφού ολοκληρώθηκε  η  συζήτηση ο  Πρόεδρος  ζήτησε  από τους  εισηγητές  να 
προσπαθήσουν  να  συντάξουν  κοινό  ψήφισμα,  συνθέτοντας  τις  απόψεις  και 
προτάσεις που ακούστηκαν. Για το λόγο αυτό πρότεινε να διακοπεί η συζήτηση 
του θέματος και να επανέλθει μόλις θα ήταν έτοιμη κοινή πρόταση ψηφίσματος.
    Στη  συνέχεια  και  αφού  ολοκληρώθηκε  η  διαβούλευση  των  εισηγητών  με 
εκπροσώπους των παρατάξεων, ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει 
σχετικά, το οποίο αφού έλαβε υπόψη του τις παραπάνω εισηγήσεις και τις σχετικές 
τοποθετήσεις

                                               ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
   
  Την έκδοση ψηφίσματος σχετικά με τις τελευταίες εξελίξεις στην ΕΡΤ το οποίο έχει 
ως εξής: 
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  «Οι τελευταίες εξελίξεις στην Δημόσια Ραδιοτηλεόραση έχουν αφήσει κυριολεκτικά 
άναυδους όχι μόνο τους πολίτες της χώρας μας αλλά και την συντριπτική πλειοψηφία 
των Ευρωπαίων πολιτών.
  Ακόμη  και  εκτός  χώρας  καταφέρονται  εναντίον  της  Ελληνικής  κυβέρνησης  με 
βαρύτατους και απαξιωτικούς χαρακτηρισμούς για τη συγκεκριμένη απόφαση.
Απόφαση που πάρθηκε πέρα και έξω από κάθε λογική, χωρίς καμία προειδοποίηση.
  Και  το  πλέον  ειδεχθές.  Πέρα  και  έξω  από  το  στοιχειώδες  σεβασμό  στις 
συνταγματικές επιταγές. Με πλήρη απαξίωση του Ελληνικού Κοινοβουλίου.
  Η  απόφαση  αυτή  με  τον  τρόπο  που  μεθοδεύτηκε  και  ανακοινώθηκε  αποτελεί 
δυστυχώς ένα άκρως επικίνδυνο πισωγύρισμα σε ότι  αφορά την δημοκρατία  στη 
χώρα μας.
  Διότι ούτε το έκτακτο της ανάγκης υπήρξε ούτε λόγοι εθνικού συμφέροντος για την 
έκδοση της συγκεκριμένης πράξης νομοθετικού περιεχομένου.
  Η απόφαση  αυτή της συγκυβέρνησης που επικροτήθηκε μόνο από τη ΧΡΥΣΗ 
ΑΥΓΗ,  έρχεται  να  προστεθεί  σε  μια  σειρά  αποφάσεων  με  τις  οποίες  η  ελληνική 
κοινωνία  συνειδητά  μέρα  με  τη  μέρα  χωρίζεται  στα  δύο,  ιδιωτικός  και  δημόσιος 
τομέας,  εργαζόμενοι  και  άνεργοι,  συνταξιούχοι  και  νέοι  εργαζόμενοι,  Έλληνες  και 
αλλοδαποί, χριστιανοί και αλλόθρησκοι.
  Τα αποτελέσματα παρόμοιων πολιτικών τα βιώσαμε με τον πλέον επώδυνο τρόπο 
στο πετσί  μας ως Έλληνες.  Η χώρα μας οδηγήθηκε σε εμφύλιο και μετέπειτα σε 
δικτατορία.
  Το παραμύθι αυτό δεν πρέπει να επιτρέψουμε να συνεχιστεί περαιτέρω.
  Το «ΩΣ ΕΔΩ» αποτελεί επιτακτική ανάγκη να γίνει πράξη και να ακουστεί όλο και 
πιο έντονα.
  Πολιτική καταγγελία του πρωθυπουργού και της κυβέρνησης για αντιδημοκρατικές 
μεθοδεύσεις. 
  Άμεση εδώ τώρα επαναλειτουργία της Δημόσιας Ραδιοτηλεόρασης, με ανάκληση 
της  εκδοθείσας  πράξης  νομοθετικού  περιεχομένου  με  σκοπό  την  ποιοτική  της 
αναβάθμιση, την κομματική της απαγκίστρωση και την υπηρέτηση της αντικειμενικής 
ενημέρωσης, της ανάδειξης του πολιτισμού  και του Ελληνισμού».   
  Μειοψηφούντων  των  Δημοτικών  Συμβούλων  της  παράταξης   «Η  ΩΡΑ  ΤΗΣ 
ΖΙΤΣΑΣ» κ.κ. Βλέτσα Αθανασίου, Μπούτσικου Νικολάου, Δήμου Δημητρίου, Κολιού 
Παναγιώτη και Κούργια Φωτίου οι  οποίοι καταψήφισαν το συγκεκριμένο ψήφισμα, 
ψηφίζοντας παράλληλα το ψήφισμα που κατέθεσε ο επικεφαλής της παράταξης κ. 
Βλέτσας Αθανάσιος, το οποίο έχει  εγγραφεί  στο εισηγητικό σκέλος της παρούσας 
Απόφασης.
  Επίσης μειοψηφούντος του Δημοτικού Συμβούλου κ. Σταλίκα Γεωργίου ο οποίος 
ψήφισε παρών.   

    H Απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  166/2013.
    Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως ακολούθως:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

 ΠΑΠΠΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

 Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ. Δ.Σ
Τ.Υ.

     ΠΑΠΠΑΣ ΜΑΝΘΟΣ
ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ Δ.Σ.

Τ.Υ.

                                                         Ακριβές Απόσπασμα
Μ.Ε.Δ.

ΔΡΟΣΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
Υπηρεσιακός Γραμματέας

Δημοτικού Συμβουλίου
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